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NOTIFICATION

The following notification is being circulated in accordance with Article 10.6

	1.
	Notifying Member:  United States 

If applicable, name of local government involved (Article 3.2 and 7.2):   

	2.
	Agency responsible:  Agricultural Marketing Service (AMS, USDA) (648)

Name and address (including telephone and fax numbers, email and website addresses, if available) of agency or authority designated to handle comments regarding the notification shall be indicated if different from above:   

	3.
	Notified under Article 2.9.2 [ X ], 2.10.1 [   ], 5.6.2 [   ], 5.7.1 [   ], other:  

	4.
	Products covered (HS or CCCN where applicable, otherwise national tariff heading. ICS numbers may be provided in addition, where applicable):  Fruits and Vegetables 
(HS Chapter 7, Chapter 8, ICS 67.080)

	5.
	Title, number of pages and language(s) of the notified document:  National Organic Program (NOP); Sunset Review (2013) (5 pages, in English).

	6.
	Description of content:  The Organic Foods Production Act of 1990 (OFPA) requires sunset (expiration) of the exempted or prohibited use of substances on the National List of Allowed and Prohibited Substances (National List) under the National Organic Program (NOP).  The exemptions and prohibitions granted on the National List under the OFPA are required to be reviewed every 5 years by the National Organic Standards Board (NOSB).  The Secretary of Agriculture has authority under the OFPA to renew such exemptions and prohibitions. If the substances are not reviewed by the NOSB and renewed by the Secretary within 5 years of their inclusion on the National List, then their authorized use or prohibition expires. As required by the OFPA, the allowed use of 11 synthetic and non-synthetic substances in organic production and handling will expire on 3 November 2013.  A prohibition on one non-synthetic substance in organic production will expire on 3 November 2013.  This advance notice of proposed rulemaking (ANPR) begins the public comment process on whether the identified existing exemptions or prohibition should be continued.  This ANPR also establishes that the sunset review and renewal process must be concluded by 3 November 2013.  Finally, this ANPR discusses how the NOP will manage the sunset review and renewal process.

	7.
	Objective and rationale, including the nature of urgent problems where applicable:  Protection of human health and safety

	8.
	Relevant documents:  76 Federal Register (FR) 31495, 1 June 2011; 7 CFR Part 205  

	9.
	Proposed date of adoption:  

Proposed date of entry into force:  
	
	To be determined

	10.
	Final date for comments:  1 August 2011

	11.
	Text available from: National enquiry point [X], or address, telephone and fax numbers, e-mail and web-site addresses, if available of the other body:  

Internet URLs:

http://www.gpo.gov/fdsys/pkg/FR-2011-06-01/html/2011-13496.htm
http://www.gpo.gov/fdsys/pkg/FR-2011-06-01/pdf/2011-13496.pdf 
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通             报
以下通报根据TBT协定第10.6 条分发
	1.
	通报成员：美国

如可能，列出涉及的地方政府名称 ( 3.2条和7.2 条)：

	2.
	负责机构：农产品销售局(AMS, USDA) (648)

	3.
	通报依据的条款 2.9.2 [X ], 2.10.1 [  ], 5.6.2 [ ], 5.7.1 [  ], 其他:       

	4.
	覆盖的产品 ( 如可能，提供产品的HS 或 CCCN编码, 否则提供国家减让表中所列关税税目号。如可能，可另提供国际标准分类ICS号): 水果和蔬菜

ICS: 67.080  

          HS: 07；08

	5.
	通报文件的标题, 页数和使用语言: 国家有机工程（NOP）；日落复审（2013）（5页，英语）

	6.
	内容简述: 有机食品生产法1990 (OFPA)要求日落（终止）免除或禁止使用国家有机工程（NOP）国家允许物质和禁止物质列表（国家列表）中的物质。根据有机食品生产法(OFPA)批准的国家列表中的免除和禁止使用物质必须由国家有机标准委员会（NOSB）每5年复审一次。农业部长有权根据有机食品生产法(OFPA)更新免除和禁止使用物质。如果国家列表中包括的物质没有在5年内由国家有机标准委员会（NOSB）和农业部长复审、更新，则授权使用或禁止使用到期。根据有机食品生产法(OFPA)要求，在有机生产中允许使用的11种合成和非合成物质2013年11月3日到期。法规制定预告（ANPR）开启关于是否确认现有免除或者继续禁止的公开评议程序。法规制定预告（ANPR）还规定日落复审和更新程序必须在2013年11月3日之前执行。最后，法规制定预告（ANPR）讨论了国家有机工程（NOP）如何管理日落复审和更新程序。

	7.
	目标和理由, 如是紧急措施，说明紧急问题的性质: 保护人类健康安全

	8.
	相关文件: 2011年6月1日联邦纪事(FR)第76卷第31495页；联邦法规法典(CFR)第7编第205部分

	9.
	拟批准日期:  
拟生效日期:  
	(
	待定

	10.
	提意见截止日期: 2011/08/01

	11.
	文本可从以下机构得到：国家咨询点 [X] 或其他机构，地址、 电话和传真号, e-mail 地址和网址:  



